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EKİN EKİN İHTİYACINIZ KADAR 

1996 Temmuzunda Andırın Meslek Yüksekokulunda göreve başladığımda okulun 

kuruluşunu gerçekleştirmiş ve ilk eğitim- öğretim dönemine başlamıştık. 

 Andırın Meslek Yüksekokulu yeni doğmuş bir bebek, ancak bu bebeğin ihtiyaçlarının 

karşılanması için gereken kaynaklar hiç düzeydeydi. O zaman bir şeyin farkına vardık. Yüksekokulun 

büyümesi ve kurumsal kimliğini kazanması için kaymakamlarımızın okula bakış açıları çok 

önemliydi. Çünkü Bina tahsisinden mefruşatına, rolü ve katkıları büyük olacaktı. Kurumun kendi 

ayakları üzerinde durabilmesi için, yerel kaynaklardan yararlanmak gerekiyordu. Üniversitenin halk 

ile bütünleşmesi rolü, öncelikle mülki idarenin başı olan kaymakamlardan geçiyordu. 

Andırın şanslı bir dönemindeydi. Kaymakam Nail ANLAR’ın Yüksekokulun kurulması ve 

gelişmesi için harcadığı çaba ve verdiği mücadele bizden çok fazlaydı. Hiçbir zaman görev tanımı 

arasında olmamasına rağmen sağladığı katkıyı inkar etmek bir vefasızlık olur. Kaymakam Murat 

BULACAK kısa bir süre kaldı. Ancak Andırında Nail Beyin bıraktığı yerden çalışmalara devam edildi. 

Daha sonra kurumsal olarak büyümemizi sağlayan Murat ÇEKMEN beyin katkı ve desteği zirveye 

erişti. Yani artık kurum olarak yürümeyi başarmıştık. 

Kaymakam Oktay ÇAĞATAY’ın Andırında görev tanımı değişmişti. Murat beyin Andırının 

gelişmesi için çizdiği projeksiyonu ben hayal gibi görüyordum. Ancak Oktay bey için hiç biri hayal 

değildi. O ilçeye geldiği günlerde bir gün hiç unutmuyorum. “Ben bu ilçe için yapacağım işleri 

planladım” dedi. Bunlar nedir kaymakam bey dediğimde; “bunları kültürel faaliyetler, ekonomik 

faaliyetler, kurumların koordinasyonu faaliyetleri” olarak sıralamıştı. Kendisi ile 2 yıl birlikte 

bulundum. 6 ayda kurumlar arasındaki koordinasyonu en üst düzeye taşıdı. Sihirli değnek gibi 

bütün kurum ilişkileri ve görevleri yerli yerine oturdu. 

Eğitim için Andırında reform denecek çalışmaları başlattı. İlçenin kalkınması için üretimi 

esas kabul ederek, Andırının üretim yapabileceği tek kaynağın meyvecilik olduğu gerçeğini tüm 

halkın beynine kazımayı başardı. Daima söylediği “Eğer ekin ekerek zengin olmayı düşünüyorsanız 

babalarınız çok zengin olurdu. Ekin ekin ancak ihtiyacınız kadar”.sözü çok anlam ifade etmektedir. 

Meyvecilik ve Hayvancılık için gerekli desteği sürekli yaptı. Özellikle ilçe halkının hayal bile 

edemediği köylere su götürülmesi ve köydes projesindeki başarısı bu yazıya sığmayacak kadar 

büyüktür. İlçenin coğrafi yapısı gereği öyle köyleri vardır ki, o köylerin evinde şebeke suyunun 

akması hayallerin ötesinde bir işti. Eğer köydes projesini en iyi uygulayan kaymakam kim derseniz… 

o bence Oktay ÇAĞATAY’dır.  

Andırında bir toplantı salonu yoktu. Kültürel etkinlikler için olmazsa olmazlar arasındadır 

Yıllarca bu hayal edildi. Yatılı bölge okuluna yaptırdığı çok amaçlı toplantı salonunu gördüğümde 

ilçem adına mutluluktan ağladım. Çünkü halk ile bütünleşmenin yolu eğitimden ve sosyal 

etkinliklerden geçer. Halk ile etkinlik yapacak bir yerin olmaması sıkıntısı sona ermişti. 



 Oktay bey Kültürel etkinliklerde ki ince çizgileri çok iyi biliyor. Kütüphane için yaptığı 

çalışmalar ve İlçe eğitim camiasında KOZALAK gazetesinin çıkarılması için yaptığı öngörü! okuma, 

anlama ve üretebilme yeteneğimizin olabildiği hazzını tüm eğitim camiasına kazandırdı. Yapabilme 

duygusunun isteme duygusu ile barışık bir hayat olduğunu ispatladı.  Gayet mütevazi bir çalışmaydı. 

Ancak bu işi başarabilmenin mutluluğu başka bir işin üretilebileceğini de gösterdi. Gazete 

çalışmaları Andırında daha önce olmamış bir türküdür Andırın CD’si hazırlanmıştır. CD Andırının 

hafıza kaynaklarının sayısal ortama aktarılmasını sağlamıştır. Bu CD Andırının tarihi ve tanıtımı için 

çok önemli bir mihenk noktasıdır. Bu benim fikrim.  

Andırın için söyleyeceğim tek şey, gelen mülki idarecilerin Andırın için birer fırsat olduğu 

kanaatindeyim. Bizim yapacağımız uygulanabilir, sürdürülebilir bir gelişme için halk olarak mülki 

idarecilere kulak vermek, söylediklerinin afakı değil uygulanabilir olduğunu görebilmemizdir. 

Ben İlçemiz Kaymakamı Oktay ÇAĞATAY beyin yukarıdaki cümlesini Andırının kurtuluşu için 

sihirli bir formül olduğunu düşünüyorum. Oktay beyin çalışmalarının ilçemizin kazanımı olduğunu, 

tanımaktan onur duyduğumu belirtmek istiyorum.  


